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NOTICIES NOTICIES NOTICIES 

Asociación de 
Cabezas de 
Familia 

El domingo día 21 de diciembre tuvo lugar la inau-
guración oficial de la reforma realizada en el Casal 
Parroquial. Como sea que esta Asociación fue la 
que lanzó la idea de proceder a esta modernización, 
fue invitada al acto, por la Comisión que ha llevado 
a cabo las obras, y a dirigir la palabra a los asis-
tentes. 

Un representante de esta Junta pronunció, por tal 
motivo, las siguientes palabras: 

La Comissió que ha portât a terme les obres del 
Casal també ens ha demanat, a l'Associació de Caps 
de Familia, que diguéssim quatre paraules en aquest 
acte püblic. Diuen que per haver estât els promotors 
d'aquesta reforma. 

La Verität és que nosaîtres, si vàrem pensar en 
acondicionar una mica el Casal, va ser únicament 
perqué teníem necessitai d'un local —d'aquest o 
d'un altre—, per a celebrar eis pocs actes publics 
que organitza l'Associació (assemblea, conferèn-
cies...), i perqué vèiem que es perdien unes possi-
bilitats, sobretot de cara als infants (cinema, teatre, 
reunions...), per falta d'un Hoc adéquat, que créiem 
importantissimes. 

Ara, vistos els primers résultats, Uàstima que no 
es pugui veure ben acábat, podem dir que l'exit ha 
sorprès a la mateixa empresa, dones no esperàvem 
pas que la cosa es pogués fer tan ben feta. Tot i 
que, segons com es miri, encara podrá semblar insu-
ficient, si pensem que aquest local no servirà per 
una gran massa d'assistents (per exemple la Festa 
Major). Ja em dir eu, però, quant es en queden al 
nostre pöble de festes o d'actes que moguin més gent 
de la que cap aquí. 

La reforma, ja ho han dit (o ja ho diran) d'altres, 
ha estât possible gràcies a la coUaboració econòmica 
de gairebé tot el pöble, i a la personal d'ims quants 
que M han treballat desini er essadament moites ho-
res, amb una fe i unes illusions que fan ser optimis-
tes de cara a la utilització d'aquest local, i fa cons-
tatar amb satisfaccio que encara hi ha gent dispo-
sada a fer un servei a la comunitat, als altres. 

Nosaîtres voldriem remarcar, sobretot, que si es 
va proposar la idea de fer aquesta reforma va ser, 

especialment, perqué es podia fer amb un pressu-
post relativament petit, i perqué podia solucionar 
les necessitai s més urgents. 

Això no vol pas dir que no considerem important 
poguer disposar al pöble d'un local més espaiôs, mo-
dem, que serveixi per a tot, i céniric, però aquí sí 
que no ens hi veiem pas en cor. Es iraciaria d'un 
pressupost ian exorbitant que actualmeni no veiem 
pas com es podria cobrir. (Tindríem d'augmentar 
una mica les quotes d'associais!). 

Només ens resta desitjar que no es quedi toi no-
més en aixà: en un local més o menys deceni, més 
o menys confortable, però buit de contingui, que 
vol dir d'aciivitats. Falta gent que es preocupi d'or-
ganitzar, de promoure, de controlar, d'animar... 

Si tots només volem ser espectadors, però no ac-
tors, si volem treure'n, però no n'hi volem posar, és 
possible que toi el que s'ha fet sigui inútil, que et 
local encara resulti massa gran... massa bonic... 

Aquí no hi hauria d'haver, com diuen ara eis go-
ver nant s, ni privilegis ni marginai s. Ha de ser per 
a tothom. Tant pels del Rieral com pels de la Serra, 
de La Sagrera, de la Vali, del Serrat o del Bonaire, 
com ho son els coUegis, el metge, el Sindicat o l'A-
juntamenî, encara que estiguin en un barri deter-
minai. És impossible que tots .ho tinguem tot cen-
tric i a la vora per les caractéristiques del nostre 
pöble, però sembla que ja estem en condicions de 
superar-lo aquest problema. Ha de ser tant pels que 
van a missa com pels que no hi van, encara que 
sigui de la Parròquia. Pels del pöble i pels estiue-
jants. Pels de dreies i pels d'esquerres, que sembla 
que ja se'n pot tornar a parlar d'això. Per tothom 
que tingui un minim de sentit comunitari... 

Si fos així, estem segurs que aviai hi hauria ne-
cessitai i es parlaría de noves reformes (calefacciò, 
ampliació... ), o potser de fer-ne un de nou. El po-
blé té la paraula. 

De moment, VAssociació de Caps de Familia pen-
sa organitzar, aviai, alguna conferencia (que és el 
seu). Ja US ho anunciarem. I sabem que hi ha algún 
altre acte que espera torn. Així va bé. 

No volem acabar sense fer referencia a la per-
sona que ha coordinai totes les forces per fer pos-
sible aquesta obra: a Mn. Jaume. EU ha estât l'àni-
ma i el principal propulsor. I té moites ganes, com 
tots, que serveixi força. Encara que ell ens deixi, 
com ens ha anunciat. 

Gràcies!... Farem el que podrem. 

En conjunto resultó un acto muy simpático y emo-
tivo, por lo que felicitamos a los organizadores. 

LA JUNTA 

Electrofil Barcelona. S.A 
M a t e r i a l e s p a r a la I n d u s t r i a E l é c t r i c a 

Obispo Grivé, 27 y 29 

Teléfono 870 45 98 GRANOLLERS 
Ronçana, 1/11/1975, p. 23 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


